



## شركة الاستثمارات الوطنية كالمTIONAL INVESTMENTS COMPANY

Date: 1 2 MAY 2022

التاريخ: 2022 MAY 1 1

To: Boursa Kuwait Company Dear Sirs.

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحبة طبية و بعد،،،

# Subject: Disclosure of Material Information Outcomes of General Assembly Meeting for the Year ended as of 31 December 2021& Extraordinary General Meeting

## الموضوع: افصاح عن معلومة جوهرية نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021 ونتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of material information regarding the outcomes of both General Assembly Meeting of National Investments Company for the year ended as of 31/12/2021 & Extraordinary General Meeting.

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة الاستثمارات الوطنية عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31، ونتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية.

National Investments Company announces the corporate action schedule regarding the distribution of cash divided at a percentage of 45% of the capital, at a rate of 45 fills per share for the shareholders registered in the company register at the end of the record date as below:

تعلن شركة الاستثمارات الوطنية عن الجدول الزمني الخاص بتوزيع الأرباح النقدية بنسبة 45% من رأس المال بواقع 45 فلس للسهم الواحد وذلك على المساهمين المقدين في سجلات الشركة في نهاية يوم الاستحقاق وذلك على النحو التالي:

Schedule	Day	التاريخ Date	اليوم	الجدول الزمني
Cum- Dividend Date	Thursday	2022/05/26	الخميس	تاريخ حيازة السهم
Ex- Dividend Date	Sunday	2022/05/29	الأحد	تاريخ تداول السهم دون استحقاق
Record Date	Tuesday	2022/05/31	الثلاثاء	تاريخ الاستحقاق
Payment Date	Thursday	2022/06/02	الخميس	تاريخ التوزيع

Attached corporate action disclosure form.

مرفق نسخة من نموذج الإفصاح عن استحقاقات الأسهم.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبدالرحمن المخيزيم الرئيس التنفيذي — Chief Executive Office

CC: Capital Market Authority

نسخة إلى: السادة هيئة أسواق المال

FYRAGMOD STYLE



#### نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

التاريخ 1 2 MAY 2022

Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
National Investments Company (K.S.C.P)	شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)

#### **Material Information**

National Investments Company held the General Assembly Meeting for the financial year ended 31st December 2021, and Extraordinary General Assembly meeting through the electronic system (eAGM), at 1:00 pm on Thursday, 12/05/2022, the two meetings were broadcasted from the Company's headquarters located in Al Khaleejia Complex, Al Sharq, Block 7, Jaber Al Mubarak street, Al Sharq, 19th floor. All item on the meetings agendas have been approved, the most important of which are:

### First: Most important items have been approved in the AGM for the financial year ended 31/12/2021:

- Approved the Board of Directors' report for the financial year ending on 31/12/2021, submitted to the shareholders, which includes various developments related to the Company's operational and financial conditions, as well as the Corporate Governance report confirming the Company's commitment to the requirements and instructions of the regulatory authorities.
- Approved the Company's External Auditor's report for the financial year ended 31st December 2021.
- Approved the consolidated financial statements for the financial year ended 31<sup>st</sup> December 2021 and ratification thereof.
- Approved the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends of 45% of the share par value at the rate of 45 fills per share (after deduction of treasury shares) for the financial year ended 31st

#### المعلومة الجوهرية

عقدت شركة الاستثمارات الوطنية اجتماع الجمعية العامة العادية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021، وكذلك اجتماع الجمعية العامة غير العادية من خلال النظام الإلكتروني للجمعيات العامة (eAGM) في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الخميس الموافق وذلك في تمام الساعة 0:1 من ظهر يوم الخميس الموافق مجمع الخليجية، منطقة الشرق، شارع جابر المبارك، قاعة الاجتماعات بالدور التاسع عشر. وقد تمت الموافقة على البنود المدرجة على جدولي أعمال الاجتماعين ومن أهمها ما يلي:

## أولاً: أهم البنود التي تمت الموافقة عليها باجتماع الجمعية العامة العادية للسنة المالية المنتهية في 2021/12/31:

- المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31 والمقدم الى السادة المساهمين والمتضمن مختلف التطورات المتعلقة بأوضاع الشركة التشغيلية والمالية، وكذلك تقرير الحوكمة الذي يؤكد التزام الشركة بمتطلبات وتعليمات الجهات الرقابية.
- المصادقة على تقرير مراقب حسابات الشركة الخارجي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021.
- المصادقة على البيانات المالية المجمعة والحسابات الختامية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021.
- الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 45% من القيمة الإسمية للسهم بواقع 45 فلس للسهم الواحد (بعد طرح أسهم الخزينة) عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر



December 2021, to the shareholders registered in the Company's record at the end of the record and authorizing the CEO to determining the timetable of shares entitlements or amending it as needed.

- Approved the Board of Directors' recommendation to pay remuneration to the members of the Boards of Directors for the financial year ended 31<sup>st</sup> December 2021, amounting to 150,000 KD (One Hundred and Fifty Thousand Kuwaiti Dinars).
- Approved the Board of Directors' recommendation to grant a special bonus to the Chairman for the for the financial year ended 31<sup>st</sup> December 2021, amounting to 100,000 KD (One Hundred Thousand Kuwaiti Dinars).
- Approved authorizing the Board of Directors to buy or sell the Company's shares provided not to exceed 10% of its shares number, in accordance with the articles of Executive Bylaw of Law No. (7) of 2010 and its amendments.
- Discussing the Board of Directors' recommendation to deduct a percentage of 10% of the profits achieved in the for the financial year ended 31st December 2021, to the Company's statutory reserve in an amount of 2.576 million KD (Two Million Five Hundred and Seventy-Six Thousand Kuwaiti Dinars).
- Approved reappointing Mr. Abdulkarim Abdullah Al Samdan- Ernst & Young – Al Aiban & Al Osaimi & Partners as Company's External Auditor for the financial year ended 31st December 2022 and authorizing the Board of Directors to determine his fees.

#### Second: The outcomes of EGM:

## 1) <u>Approved the amendment of Article No. (14) of the</u> Articles of Association:

#### **Article before amendment:**

The company's management shall be undertaken by board of directors composed of 6 members elected by the shareholders through secret ballot. Each contributor whether a natural or a legal person shall be entitled to

2021، وذلك على المساهمين المقيدين في سجلات الشركة في نهاية يوم الاستحقاق وتفويض الرئيس التنفيذي بتحديد الجدول الزمني لاستحقاقات الأسهم الخاص بتوزيعات الأرباح أو تعديله وفقاً لما تقتضيه الحاجة.

- الموافقة على توصية مجلس الإدارة بصرف مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021، وقدر ها 150,000 د.ك (فقط مائة وخمسون ألف دينار كويتي لا غير).
- الموافقة على توصية مجلس الإدارة بمنح مكافأة خاصة لرئيس مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021، وقدرها 100,000 د.ك (فقط مائة ألف دينار كويتي لا غير).
- الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بشراء أو بيع أسهم الشركة بما لا يتجاوز 10% من عدد أسهمها وذلك وفقاً لمواد القانون رقم (7) لسنة 2010 ولانحته التنفيذية وتعديلاتهما.
- الموافقة على توصية مجلس الإدارة باستقطاع نسبة وقدرها 10% من الأرباح الصافية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021 الى حساب الاحتياطي القانوني للشركة بمبلغ وقدره 2.576 مليون دينار كويتي (مليونان وخمسمائة وستة وسبعون ألف دينار كويتي لا غير).
- الموافقة على إعادة تعيين السيد/ عبدالكريم عبدالله السمدان ارنست ويونغ العيبان والعصيمي وشركاهم كمراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابه.

#### ثانياً: نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية:

#### 1) تمت الموافقة على تعديل المادة رقم (14) من النظام الأساسى:

#### النص قبل التعديل:

يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من ستة أعضاء ينتخبهم المساهمون بالتصويت السري ، ويجوز لكل مساهم سواء كان شخصا طبيعيا أو اعتباريا تعيين ممثلين له في مجلس إدارة الشركة



appoint his representatives in the company's board of directors according to the shares they own in the company. The number of the selected board members shall through this way be deduced from the board's total elected members. The shareholders representatives in the board of directors may not participate with the other shareholders in electing other members of the board, except to the extent of what has exceeded the ratio used in appointing representatives in the board of directors, however, a group of shareholders may ally among themselves to appoint a representative or more in the board of directors according to their collective ownership ratio. Those representatives shall have the same rights and duties of the elected members, and the shareholder shall be responsible for the actions of his representatives to the company, its creditors, and shareholders.

Article after proposed amendment:

The company's management shall be undertaken by board of directors composed of 6 members elected by the shareholders through secret ballot, provided that at least 20% (twenty percent) of the independent members are among the members of the company's Board of Directors, who having the qualifications and skills appropriate to the company's activity. They will be chosen by the Ordinary General Assembly and their remuneration is determined in accordance with Corporate Governance rules. In the event of a fraction in the result of calculating the percentage, the result shall be rounded to the next integer number, provided that the number of independent members does not exceed half of the members of the Board. It is not required that the independent member be among the shareholders of the company.

Each contributor whether a natural or a legal person shall be entitled to appoint his representatives in the company's board of directors according to the shares they own in the company. The number of the selected board members shall through this way be deduced from the board's total elected members. The shareholders having representatives in the board of directors may not participate with the other shareholders in electing other members of the board, except to the extent of what has

بنسبة ما يملكه من أسهم فيها، ويستنزل عدد أعضاء مجلس الإدارة الذين يتم المختارين بهذه الطريقة من مجموع أعضاء مجلس الإدارة الذين يتم انتخابهم، ولا يجوز للمساهمين الذين لهم ممثلون في مجلس الإدارة الاشتراك مع المساهمين الأخرين في انتخاب بقية أعضاء مجلس الإدارة، إلا في حدود ما زاد عن النسبة المستخدمة في تعيين ممثليه في مجلس الإدارة، ويجوز لمجموعة من المساهمين أن يتحالفوا فيما بينهم لتعيين ممثل أو أكثر عنهم في مجلس الإدارة وذلك بنسبة ملكيتهم مجتمعة. ويكون لهؤلاء الممثلين ما للأعضاء المنتخبين من الحقوق والواجبات، ويكون المساهم مسؤولا عن اعمال ممثليه تجاه الشركة ودائنيها ومساهميها.

#### النص بعد التعديل:

يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من ستة أعضاء يتم انتخابهم من قبل المساهمين بالتصويت السري. على أن يكون من بين أعضاء مجلس إدارة الشركة 20% (عشرون في المائة) على الأقل من الأعضاء المستقلين من ذوي المؤهلات والخبرات والمهارات التي تتناسب مع نشاط الشركة، تختار هم الجمعية العامة العادية وتحدد مكافاتهم وفقا لقواعد الحوكمة، وفي حال وجود كسر في ناتج احتساب النسبة يقرب الناتج إلى الرقم الصحيح التالي على ألا يزيد عدد الأعضاء المستقلين على نصف أعضاء المجلس. ولا يشترط أن يكون العضو المستقل من بين المساهمين في الشركة.

ويجوز لكل مساهم سواء كان شخصا طبيعيا أو اعتباريا تعيين ممثلين له في مجلس إدارة الشركة بنسبة ما يملكه من أسهم فيها، ويستنزل عدد أعضاء مجلس الإدارة المختارين بهذه الطريقة من مجموع أعضاء مجلس الإدارة الذين يتم انتخابهم، ولا يجوز للمساهمين الذين لهم ممثلون في مجلس الإدارة الاشتراك مع المساهمين الأخرين في انتخاب بقية أعضاء مجلس الإدارة، إلا في حدود ما زاد عن النسبة



exceeded the ratio used in appointing their representatives in the board of directors, however, a group of shareholders may ally among themselves to appoint a representative or more in the board of directors according to their collective ownership ratio. Those representatives shall have the same rights and duties of the elected members, and the shareholder shall be responsible for the actions of his representatives to the company, its creditors, and shareholders.

## 2) <u>Approved the amendment of Article No. (48) of the</u> Articles of Association:

#### **Article before amendment:**

- 1. By a resolution of the ordinary general assembly at the proposal of the board of directors, there shall be deducted every year, a portion not less than 10% of net profits for forming a statutory reserve for the company. The general assembly may discontinue this transfer once the amount thereof exceeds half of the issued capital of the company. This statutory reserve may only be used to cover the losses of the company or to ensure the distribution of a dividend not exceeding 5% of the paid-up capital to shareholders in the years in which the profits of the company do not allow the distribution of such percentage rate because there is no voluntary reserve that allows the distribution of this percentage of the profits. The amount so deducted shall be returned to the statutory reserve when the profits of the following years allow such return, unless this reserve already exceeds half of the issued capital.
- 2. A percentage of 1% shall be deducted and allocated to Kuwait Foundation for the Advancement of Science.
- 3. By a resolution of the ordinary general assembly upon the proposal of board of directors, up to 10 % of net profits to be deducted ever year to voluntary reserve and allocated for purposes determined by the ordinary general assembly.

المستخدمة في تعيين ممثليه في مجلس الإدارة، ويجوز لمجموعة من المساهمين أن يتحالفوا فيما بينهم لتعيين ممثل أو أكثر عنهم في مجلس الإدارة وذلك بنسبة ملكيتهم مجتمعة. ويكون لهؤلاء الممثلين ما للأعضاء المنتخبين من الحقوق والواجبات، ويكون المساهم مسؤولا عن اعمال ممثليه تجاه الشركة وداننيها ومساهميها.

#### 2) الموافقة على تعديل المادة رقم (48) من النظام الأساسى:

#### النص قبل التعديل:

- 1. يقتطع سنويا، بقرار يصدر من الجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة، نسبة لا تقل عن عشرة بالمائة من الأرباح الصافية لتكوين احتياطي إجباري للشركة، ويجوز للجمعية وقف هذا الاقتطاع إذا زاد الاحتياطي الإجباري على نصف رأس مال الشركة المصدر، ولا يجوز استخدام الاحتياطي الإجباري إلا في تغطية خسائر الشركة أو لتأمين توزيع أرباح على المساهمين بنسبة لا تزيد على خمسة بالمائة من رأس المال المدفوع في السنوات التي لا تسمح فيها أرباح الشركة بتوزيع هذه النسبة، وذلك بسبب عدم وجود احتياطي اختياري يسمح بتوزيع هذه النسبة من الأرباح، ويجب أن يعاد الى الاحتياطي الإجباري ما اقتطع منه عندما تسمح بذلك ارباح السنوات التالية، مالم يكن هذا الاحتياطي يزيد على نصف رأس المال المصدر.
- يقتطع نسبة 1 % تخصص لحساب مؤسسة الكويت للتقدم العلمي.
- 3. يجوز أن يقتطع سنويا بقر ار يصدر من الجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة نسبة لا تزيد على 10% من الأرباح الصافية لتكوين احتياطي اختياري يخصص للأغراض التي تحددها الجمعية العامة العادية.



- 4. After all the above deductions, up to 10% of net profits to be allocated as remuneration of the members of the company's board of directors after the deduction of depreciation, reserves, and a distribution to the shareholders not less than 5% of the capital.
- 5. The ordinary general assembly shall decide a deduction of a proportion of the profits to meet the company's obligations according to labor laws and social security and a special fund may be established to assist workers and employees.
- 6. The general assembly may, at the proposal of the board of directors, distribute dividends to the shareholders at the end of the financial year, provided that such distribution shall made out of real profits and according to recognized accounting principles and shall not affect the paid-up capital of the company.

#### **Article after proposed amendment:**

1. By a resolution of the ordinary general assembly at the proposal of the board of directors, there shall be deducted every year, a portion not less than 10% of net profits for forming a statutory reserve for the company. The general assembly may discontinue this transfer once the amount thereof exceeds half of the issued capital of the company. This statutory reserve may only be used to cover the losses of the company or to ensure the distribution of a dividend not exceeding 5% of the paid-up capital to shareholders in the years in which the profits of the company do not allow the distribution of such percentage rate because there is no voluntary reserve that allows the distribution of this percentage of the profits. The amount so deducted shall be returned to the statutory reserve when the profits of the following years allow such return, unless this reserve already exceeds half of the issued capital.

- 4. يخصص بعد كل ما تقدم مبلغ لا يزيد عن 10 % من الربح الصافي كمكافآت لأعضاء مجلس إدارة الشركة بعد استنزال الاستهلاك والاحتياطيات وتوزيع ربح لا يقل عن 5 % من رأس المال على المساهمين.
- 5. يجب على الجمعية العامة العادية أن تقرر اقتطاع نسبة من الأرباح لمواجهة الالتزامات المترتبة على الشركة بموجب قوانين العمل والتأمينات الاجتماعية، ويجوز إنشاء صندوق خاص لمساعدة عمال الشركة ومستخدميها.
- 6. يجوز للجمعية العامة بناء على اقتراح مجلس الإدارة أن توزع في نهاية السنة المالية أرباحا على المساهمين ويشترط لصحة هذا التوزيع أن يكون من أرباح حقيقية، ووفقا للمبادئ المحاسبية المتعارف عليها، وألا يمس هذا التوزيع رأس المال المدفوع للشركة.

#### النص بعد التعديل:

1. يقتطع سنويا، بقرار يصدر من الجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة، نسبة لا تقل عن عشرة بالمائة من الأرباح الصافية لتكوين احتياطي إجباري للشركة، ويجوز للجمعية وقف هذا الاقتطاع إذا زاد الاحتياطي الإجباري على نصف رأس مال الشركة المصدر، ولا يجوز استخدام الاحتياطي الإجباري إلا في تغطية خسائر الشركة أو لتأمين توزيع أرباح على المساهمين بنسبة لا تزيد على خمسة بالمائة من رأس المال المدفوع في السنوات التي لا تسمح فيها أرباح الشركة بتوزيع هذه النسبة، وذلك بسبب عدم وجود احتياطي اختياري يسمح بتوزيع هذه النسبة من الأرباح، ويجب أن يعاد الى الاحتياطي الإجباري ما اقتطع منه عندما تسمح بذلك ارباح السنوات التالية، مالم يكن هذا الاحتياطي يزيد على نصف رأس المال المصدر.



- 2. A percentage of 1% shall be deducted and allocated to Kuwait Foundation for the Advancement of Science.
- 3. By a resolution of the ordinary general assembly upon the proposal of board of directors, up to 10 % of net profits to be deducted ever year to voluntary reserve and allocated for purposes determined by the ordinary general assembly.
- 4. After all the above deductions, up to 10% of net profits to be allocated as remuneration of the members of the company's board of directors after the deduction of depreciation, reserves, and a distribution to the shareholders not less than 5% of the capital.
- 5. The ordinary general assembly shall decide a deduction of a proportion of the profits to meet the company's obligations according to labor laws and social security and a special fund may be established to assist workers and employees.
- 6. The general assembly may, at the proposal of the Board of Directors, distribute dividends to the shareholders at the end of the financial year or at the end of each interim financials, provided that such distribution shall made out of real profits and according to recognized accounting principles and shall not affect the paid-up capital of the company.

- يقتطع نسبة 1 % تخصص لحساب مؤسسة الكويت للتقدم العلمي.
- 3. يجوز أن يقتطع سنويا بقرار يصدر من الجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة نسبة لا تزيد على 10% من الأرباح الصافية لتكوين احتياطي اختياري يخصص للأغراض التي تحددها الجمعية العامة العادية.
- 4. يخصص بعد كل ما تقدم مبلغ لا يزيد عن 10 % من الربح الصافي كمكافآت لأعضاء مجلس إدارة الشركة بعد استنزال الاستهلاك والاحتياطيات وتوزيع ربح لا يقل عن 5 % من رأس المال على المساهمين.
- 5. يجب على الجمعية العامة العادية أن تقرر اقتطاع نسبة من الأرباح لمواجهة الالتزامات المترتبة على الشركة بموجب قوانين العمل والتأمينات الاجتماعية، ويجوز إنشاء صندوق خاص لمساعدة عمال الشركة ومستخدميها.
- 6. يجوز للجمعية العامة بناء على اقتراح مجلس الإدارة أن توزع أرباحاً على المساهمين في نهاية السنة المالية أو في نهاية كل فترة مالية ويشترط لصحة هذا التوزيع أن يكون من أرباح حقيقية، ووفقا للمبادئ المحاسبية المتعارف عليها، وألا يمس هذا التوزيع رأس المال المدفوع للشركة.

Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
No significant effect of the material information on the financial position of the company.	لا يوجد أثر للمعلومة الجو هرية على المركز المالي للشركة.



	ستحقاقات الأسهم	-	-	
	Corporate Actio		ure Form	
		معلومات اا ny Details		
Stock	نية ش.م.ك. (عامة)	ستثمارات الوط	شركة الا	market and the second
Stock Code	204			لشركة
Ticker	استثمارات			المختصر للشركة
ISIN Code	KW0E	ترميز الدولي		
Contact Person	من إبراهيم	ل الاتصال		
Phone no.	222	لهاتف		
E-mail	rashaa@	nic.com.kw		الالكتروني
		الإعلا incement		
Publication Procedures (if any)	□ No/Y		نعم / Yes	تتهاء من إجراءات الشهر (ان وجد)
AGM Date	12 مايو 2022			الجمعية العمومية
Record Date		12 مايو <u>2</u> 31 مايو <u>2</u>		الاستحقاق
Payment Date (B.S -C.D)	2022	التوزيع (أسهم ـ نقدي)		
Cordinated Date	No/Y	سيق مع المقاصة؟		
Confirmation Date	2022	التأكيد		
Cum Date	2022	26 مايو 2		حيازة السهم
Ex Date	2022	29 مايو 2		تداول السهم دون الاستحقاق
	، المال	زيادة راس		
		l Increase		
Subscribed -			Authori	المصرح به - zed
رأس المال بعد الزيادة	قبل الزيادة		طريقة الزيادة	قبل الزيادة
After Increase	Before Increase	M	ethod of Increase	Before Increase
-	-	0	منحة - Bonus	
49	-	0	اکتتاب - Subscription	
إجمالي عدد الأسهم بعد الزيادة	Bonu	اسهم مذ s Shares	نسبة الزيادة	عدد الأسهم الحالية
اجبت مي طود ارسهم بعد الريادة Total No. of shares after increa		عدد الأسهم التي سيتم إصدارها		No of current Shares
Total No. 01 Shares after increa	140. OI SHATES to De	No. of shares to be issued Percentage		-
-			-	-
		تخفیض راس I Decrease		
After Decrease	بعد التخفيض - ر		Authori	المصرح به - zed
n. 7 M 21 -			ماد ، يَعَةُ الآخةُ فَيْنِ	
مجموع مبلغ الاسترداد	نسبة التخفيض		طريقة التخفيض	قبل التخفيض
مجموع مبلغ الاسترداد Total Redemption Amount	نسبةَ التغفيض Decrease Percentag	-	ethod of Decrease	قبل التخفيض Before Decrease
		ge M		
		-	ethod of Decrease	
		0	ethod of Decrease کلی / Total	
		0	ethod of Decrease کلی / Total جزئی - Partial	
	Decrease Percentag	0	ethod of Decrease کلي / Total جزئي - Partial التوزيع	
Total Redemption Amount	Decrease Percentag Cash Divide نسبة التوزيع النقدي / dends	0	ethod of Decrease کلی / Total جزئی - Partial التوزیع Amount of Cash D	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي / 35,903,783
Percentage of Cash Divid 45% Name:	Decrease Percentag Cash Divide نسبة التوزيع النقدي / dends	0	ethod of Decrease کلی / Total جزئی - Partial التوزیع Amount of Cash D	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي (35,903,783
Percentage of Cash Divid 45% Name: Signiture:	Decrease Percentag Cash Divide نسبة التوزيع النقدي / dends	0	ethod of Decrease  Total / کلي  Partial - جزئي  Amount of Cash D  د ک د ک د عبدالرحمن المخيزيم	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي 35,903,783
Percentage of Cash Divide 45% Name: Signiture: Date:	Decrease Percentag Cash Divide نسبة التوزيع النقدي / dends	0	ethod of Decrease  Total / کلي  Partial - جزئي  Amount of Cash D	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي 35,903,783
Percentage of Cash Divid 45% Name: Signiture:	Decrease Percentag  Cash Divide  نسبة التوزيع النقدي / d	ص النقدي / nds	ethod of Decrease  Total / کلي  Partial - جزئي  Amount of Cash D  د.ك. د.ك.	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي / 35,903,783 : : : : : : : : : : : : : : : : : : :
Percentage of Cash Divide 45% Name: Signiture: Date:	Decrease Percentag  Cash Divide  نسبة التوزيع النقدي / d	ص النقدي / nds	ethod of Decrease  Total / کلي  Partial - جزئي  Amount of Cash D  د.ك. د.ك.	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي / 35,903,783 : : : : : : : : : : : : : : : : : : :
Percentage of Cash Divide 45% Name: Signiture: Date:	Decrease Percentag  Cash Divide  نسبة التوزيع النقدي / d	ص النقدي / nds	ethod of Decrease  Total / کلي  Partial - جزئي  Amount of Cash D  د ک د ک د عبدالرحمن المخيزيم	Before Decrease  ividends / قيمة التوزيع النقدي / 35,903,783 : : : : : : : : : : : : : : : : : : :